

القرار رقم DClear/2020/2

Resolution No. DClear/2020/2

الموضوع: التسوية المالية لعطلة عيد الفطر 2020

Subject: Financial Settlement for Eid AlFitr Holiday 2020

With reference to the Resolution No. DClear/2020/2 concerning Eid Al Fitr Holiday, kindly note that the holiday will commence from 29<sup>th</sup> of Ramdan and until the 3<sup>rd</sup> of Shawwal.

Accordingly, the financial settlement for the Trading Days of Wednesday 20/5/2020 and Thursday, 21/5/2020 shall occur as follows:

1. If EID Al Fitr (1<sup>st</sup> day of Shawwal) falls on Saturday, 23/5/2020, the Settlement Days will be:

بالإشارة إلى القرار رقم DClear/2020/2 بشأن عطلة عيد الفطر المبارك، يرجى التفضل علماً بأنه تبدأ إجازة عيد الفطر المبارك من التاسع و العشرين من رمضان و لغاية الثالث من شوال.

وعليه ، تتم التسوية المالية ليومي التداول يوم الأربعاء 2020/5/20 والخميس 2020/5/21 على النحو التالي:

1. إذا صادف عيد الفطر (الأول من شوال) يوم السبت 2020/5/23 ، ستكون أيام التسوية:

يوم التداول Trading Day	يوم التسوية Settlement Day
Wednesday الأربعاء 20/05/2020	Tuesday الثلاثاء 26/05/2020

Thursday الخميس 21/05/2020	Wednesday الأربعاء 27/05/2020
----------------------------------	-------------------------------------

2. إذا صادف عيد الفطر (الأول من شوال) يوم الأحد 2020/5/24 ، ستكون أيام التسوية:  
 2. If Eid Al Fitr (1<sup>st</sup> day of Shawwal) falls on Sunday, 24/5/2020 , the Settlement Days will be:

يوم التداول Trading Day	يوم التسوية Settlement Day
Wednesday الأربعاء 20/05/2020	Wednesday الأربعاء 27/05/2020
Thursday الخميس 21/05/2020	Thursday الخميس 28/05/2020

Accordingly, please arrange with your settlement banks accredited by Dubai Financial Market to ensure sufficient funding on the respective Settlement Days for financial settlement.

وفقًا لذلك، يرجى المتابعة مع بنوك التسوية الخاصة بكم و المعتمدة من قبل سوق دبي المالي لضمان توفير التمويل الكافي في أيام التسوية فيما يستجد بشأن التسوية المالية.

Eid Mubarak,

و كل عام و أنتم بخير،،،

Fatma Ali Bin Qedad  
 General Manager  
 Dubai Clear Company

فاطمة علي بن قداد  
 المدير العام  
 شركة دبي للمقاصة